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Bolos: Propunerile de schimbare a conducerii ANAF îi vizeaza pe vicepresedinti;

actuala presedinta ramâne în functie

Actuala presedinta a Agentiei Nationale de Administrare Fiscala (ANAF) va ramâne în functie, iar

propunerile de revocare îi vor viza pe vicepresedinti, a declarat, miercuri seara, ministrul Finantelor,

Marcel Bolos.

 

"Aceste propuneri de schimbare a conducerii ANAF si a Autoritatii Vamale vor pleca în zilele urmatoare si decizia

este la domnul prim-ministru. Nu exista ANAF si Autoritatea Vamala cu conducere lipsita de performanta. Sunt

cele mai importante institutii ale statului român. Ne uitam la planul de venituri pe care l-am avut în cursul anului

2023 si la realizari. În ultima luna (din 2023 - n. r.), pot sa spun cu mândrie ca, dupa lungi eforturi, discutii si

masuri pe care le-am implementat, ANAF-ul a fost în luna decembrie cu doua premiere. Întâi de toate, si-a realizat

planul la venituri, dar pâna am ajuns în decembrie cu aceasta performanta numai eu stiu si cu doamna presedinte

cât am muncit, astfel încât sa putem sa avem cele 35,5 miliarde de lei. A doua performanta a fost ca Directia

Generala Mari Contribuabili a fost cu 16 miliarde planificat ca venituri, 16 miliarde ca realizari. Au fost bani care

n-au venit asa peste noapte si am muncit foarte mult alaturi de doamna presedinte, astfel încât sa putem sa avem

acest nivel, as putea spune record. Planul pentru anul 2024 este unul ce vizeaza încasari medii de 40 de miliarde de

lei lunar", a spus Bolos, la Digi24.

 

Demnitarul a precizat ca actuala sefa a ANAF, Nicoleta Cîrciumaru, va ramâne în functie si a caracterizat-o drept

"o doamna extrem de muncitoare, extrem de onesta, profesionista". În acelasi timp, Bolos a confirmat faptul ca

propunerea de revocare transmisa premierului va viza toti vicepresedintii Fiscului.

 

Referitor la schimbarile de la Autoritatea Vamala Româna, oficialul a dat asigurari ca schimbarile vor fi "cât de

curând".

 

"Cum am mentionat, sunt schimbari care sper sa aduca profesionalism si implicare în realizarea obiectivelor de

investitii. Numai Autoritatea Vamala Româna are doua proiecte de o importanta majora pentru tara: scanerele si

introducerea sigiliului electronic al marfurilor, alaturi de simplificarea procedurilor vamale, ceea ce nu este putin

lucru, pentru ca amintiti-va câti premieri au promis de-a lungul timpului ca vor introduce scanerele în vami", a

sustinut Marcel Bolos. 
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